

Notulen van de jaarvergadering 2019

Jaarvergadering gehouden in nieuwe locatie van "De Stek" op 2 april 2019

Aanwezig bestuur:

Marcel Huiveneers ,Wesley Emde , Mark Kleyheeg ,John Scholte ,Daan Scholte.

Aanwezige leden J. v Dijkhuizen, A. van Dam, M. v Ditmarsch, A.van Nieuwenhuizen
T.Bakker, M.van Kley, J van Kley

Afwezige leden met afmelding: R.Kluvers en J.Hirt.

1.Opening:

Marcel heet iedereen welkom en meld dat hij blij is met de eerste ALV in het nieuwe pand van de Reiger. Vervolgens start traditiegetrouw de ALV met een minuut stilte voor de leden die ons afgelopen jaar ontvallen zijn te gedenken.

2. Mededelingen/ingekomen stukken:

- De gebruikelijke stukken als jaarverslagen van Sportvisserij Nederland & Federatie Midden Nederland.
- Kascontrole – niet ontvangen.
- Een aantal stukken betreft het nieuwe pand, Gemeente, Akte, oude Pand, Dak en de afspraken die gemaakt zijn.

3. Notulen van de jaarvergadering 7 juni 2017:

- Verder is het jaarverslag dit jaar samen met de agenda beschikbaar gemaakt op de website van HSV de Reiger. I.p.v. versturen. Het versturen via mail gaf de afgelopen jaren veel problemen.
- Het verslag is op een aantal typfouten goedgekeurd. Dank voor de samensteller.

4. Financiën

- 4.1 Financieel overzicht HSV. De Reiger 2018 + Begroting 2019.
De lijn van de afgelopen jaren is doorgezet. Vraag met betrekking tot de HSF NL- tot op heden nog geen bedrag mogen ontvangen.
- 4.2 Financieel overzicht Concourscommissie 2018 + Begroting 2019.
De lijn van de afgelopen jaren is doorgezet. Enkel de vraag om de begroting aan te passen op de nieuwe verhoging van de contributie.
- 4.3 Verslag van de Kascommissie.
Tot op heden nog niet ontvangen, aanwezige leden hebben vernomen dat het klopt. Maar geen verslag ontvangen.
- 4.4 Vaststelling contributie 2019 + verzenden.
Na kort overleg is er besloten om de contributie te verhogen.
- € 1,00 voor normale vergunningen.
 - € 0,50 voor jeugd vergunning.

5. Jaarverslagen 2017

- 5.1 & 5.2 Jaarverslag 2018 Concours & Jeugdcommissie
De jaarverslagen van de commissies zijn akkoord. Deze bevinden zich in het jaarverslag.

6. Benoeming kascontrolecommissie

- 6.1 Reglementair aftredend zijn:
- Theo Bakker
- 6.2 Nieuwe kandidaten kascontrole commissie:
- Joop Hirt
 - Tommy Heins
 - Arie van Dam
 - Wilco van Bergen

7. Bestuursverkiezingen

- 7.1 Reglementair aftredend zijn:
- Niet vermeld in de agenda maar Marcel heeft aangegeven zijn laatste termijn als voorzitter in te gaan. Wie zich geroepen voelt kan naar voren treden als kandidaat, Marcel zal waar mogelijk assisteren voor de overgangperiode.
- 7.2 Algemeen bestuurslid.
- Geen nieuwe bestuursleden aangemeld.

8. Jeugd commissie

- Samengevoegd met de activiteitencommissie.

9. Verkiezing activiteitencommissie

9.1 Visstand onderzoek.

Naar aanleiding van de resultaten van het visstand onderzoek 7 en 8 maart dit jaar hebben we overleg gehad met Sport visserij Nederland om te kijken wat de beste aanpak is. Aasscholvers zijn na de verwijdering van de meerval de enige echte bedreiging voor de kleinere vissen.

Actie plan is een takken bos aan te leggen in het water zodat de kleine vis kan schuilen. Dit moet met de gemeente besproken worden.

9.2 Visuitzet.

We gaan eerst zorgen dat put Helsdingen tot rust komt voor we opnieuw vis gaan uitzetten.

Overige wateren waar we wel vis gaan uitzetten gaan we bespreken met de activiteiten commissie. Gedacht word aan de gracht, put bij de bieb, monikenhof.

9.2.1 Graskarper Pilot.

Mark vertelt wat de huidige voorgang is op basis van het graskarper project. Zowel gemeente als visvereniging zijn erg blij met de huidige voorgang. Watergangen zijn veel schoner en er is beter te vissen. Helaas is er wel overlast van de Watergentiaan.

9.3 Steigers Helsdingen

De huidige staat van de steigers is niet zo goed. Er moet een oplossing komen om ze weer op te hogen en netjes te maken met boomschors. Voorstel is om dit te combineren met het takkenbos en opschoondag.

9.4 Activiteiten en Media.

Er moet een plan komen om beter de bestaande media te gebruiken, de vereniging moet actiever worden.

Begin het nieuwe seizoen wil de commissie al starten met roofvis wedstrijden. Meerdere wedstrijden plannen op diverse locaties. Jeugd meer betrekken bij de wedstrijden.

10 Huisvesting

10.1 Besproken locatie.

Op dit moment wachten we op de gemeente, na de eerste opzet van de akte wachten we op reactie.

10.2 Het dak.

We hebben wat lekkage door het nieuwe dak. De gemeente zorgt er voor dat er een inspectie en reparatie word uitgevoerd.

In alle nieuwe vergunningen komt een regel met betrekking tot de AVG.

11. Rondvraag

- Is er bekend wat de status is met Klop. (Er is niets bij de vereniging bekend over schorsingen of dergelijke.)
- De Giro rekening kan deze worden stopgezet. Dit is onnodige kosten. (Marcel gaat dit uitzoeken)
- Is er binnen de vereniging een persoon die zich verantwoordelijk houdt voor het volgen van de AVG. (Wesley geeft aan hier vorige jaar een hoop tijd in gestoken te hebben maar alleen maar negatieve reacties kreeg, hierdoor ligt de verantwoordelijkheid bij de voorzitter tot nader te bepalen)
- Vraag of er riet verwijderd kan/mag worden. (vanuit de gemeente word er een 3 jaar beleid uitgevoerd om het riet terug te dringen.)
- Vraag over vissen op het nieuwe Golf terrein. (vanuit de HSV is dit niet toegestaan en word het ook niet aangevraagd, dit is eigen terrein en de visser die hier op wilt vissen zal zelf toestemming bij de eigenaar moeten vragen)
- Visuit zet in meerdere wateren.(hebben we besproken en gaan we dit najaar oppakken)

Rond 21:45 is de vergadering gesloten en is er nog een drankje aan de bar gedaan.

